

Oggetto: URGENT -CPMR Intermediterranean Commission General Assembly | 2 & 3 July 2024 | Online Meeting

Mittente: Catherine Petiau <catherine.petiau@crpm.org>

Data: 19/06/2024, 14:04



**CPMR INTERMEDITERRANEAN
COMMISSION**

Ref. CMEDCOU240035

MESSAGE IN EN // FR

EN

Dear Members of the Intermediterranean Commission,

As you can read in the attached message, the **2024 General Assembly of the Intermediterranean Commission** will unfortunately not be able to be held in Valencia as originally planned. We apologise in advance for any inconvenience caused by this change. However, the dates of the General Assembly have been maintained and the meetings will be held online on the basis of the attached revised Agenda **on Tuesday 2 and Wednesday 3 July**.

We would like to take this opportunity to inform you that public **working documents** are available on the Intermediterranean Commission's website: <https://cpmr-intermed.org> - Confidential papers (for members only) can be found, as usual, on the [CPMR Intranet](#)

Finally, in order to receive the connection link for the meetings, we invite you to **register online as soon as possible** via the link below. For your information, it is not necessary for those already registered to renew their registration.

>> [ONLINE REGISTRATION – IMC 2024 GENERAL ASSEMBLY](#) <<

Looking forward to meeting you again,

Kind regards,

FR

Chers membres de la Commission Interméditerranéenne,

Comme vous pourrez le lire dans le message ci-joint, l'**Assemblée générale 2024 de la Commission Interméditerranéenne** ne pourra malheureusement pas se tenir à Valencia comme prévu initialement. Nous sommes infiniment confus de cette situation et nous excusons par avance des potentiels désagréments occasionnés par ce changement. En revanche, les dates de l'Assemblée générale sont maintenues et les réunions se tiendront en ligne sur la base du nouvel ordre du jour ci-joint **le mardi 2 et le mercredi 3 juillet prochain**.

Nous profitons ce message pour vous informer que les **documents de travail** sont disponibles, pour les documents publics, sur le site de la Commission Interméditerranéenne : <https://cpmr-intermed.org> – Pour les documents confidentiels (réservés aux membres), vous les trouverez, comme de coutume, dans l'[intranet de la CRPM](#)

Enfin, afin de recevoir le lien de connexion pour les rencontres, nous vous invitons à **vous inscrire en ligne** dès que possible via le lien ci-dessous. Pour information, il n'est pas nécessaire pour les personnes déjà inscrites de renouveler leur inscription.

>> [INSCRIPTION EN LIGNE – ASSEMBLÉE GÉNÉRALE CIM 2024](#) <<

Au plaisir de vous retrouver,

Bien à vous,

Maria GARCIES

Secrétaire exécutive par interim de la Commission Interméditerranéenne

Commission Interméditerranéenne de la CRPM/CRPM Intermediterranean Commission

Tél.: 34 93 554 50 47 – elodie.nunes@crpm.org

Suivez-nous ! <https://cpmr-intermed.org> | @IMC_CPMR | >>> Découvrez nos [projets](#) ! <<<

🍀 Soyez verts, n'imprimez que si nécessaire / 🍀 Be green, leave it on the screen

— Allegati: —

Agenda IMC GA 2024.pdf	534 kB
Letter_Generalitat Valenciana.pdf	96,5 kB
Orden del dia CIM AG 2024.pdf	510 kB
Ordine del giorno CIM AG 2024.pdf	513 kB
Ordre du jour CIM AG 2024.pdf	517 kB